
FÖRENINGEN KVICKBADHUSET PROTOKOLL.

Styrelsesammanträde den 12 Februari 2024 kl. 18,00
På Hamnkrogen i Höganäs.

Närvarande: Frånvarande:
Claes Adolfsson, ordf. Stig-Göran Karlsson, vice ordf
Lotta Carlsröm, kassör Fredrik Widén.
Lotta Tufvesson, sekr.
Christian Lassen.
Ulf Tufvesson
Johan Hugander

§1 Ordförande öppnar mötet. Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

§2 Dagordningen godkändes. Den godkändes.

§3 Genomgång av föregående protokoll. Föregående protokoll godkändes.
Herrarnas schampohållare i duschutrymmet är inte fixade ännu, Christian Lassen tar det
med kommunen igen.

§4 Aktuell ekonomi. Ekonomin är bra. Folk betalar in medlemsavgiften efter Lottas
Carlströms påminnelse. Elen är fortfarande dyr. Vi väntar med att låsa elen. Lotta Carlström
ringer och kollar med Höganäs Energi om vi kan få bättre avtal. Lotta Carlström kontaktar
Handelsbanken om Swish-avgiften. Lotta Carlström presenterar budgeten för 2024 som
godkändes av styrelsen.

§5 Kvickbadhuset. Bokningarna funkar fantastiskt bra. Städningen vid uthyrning fungerar
bra ytterst sällan något händer. De nya bastu mattorna är på plats. A-5 info bladen har
Christian Lassen fixat så nya ligger i bastun. Tomburk Lådan skall stå i hallen inte inne i
herrarnas omklädningsrum. Styrelsen beslutade om att köpa in en extra omklädningsbänk
med krokar för 3744 kr till herrarnas omklädningsrum. Är det ingen risk att den tippar så blir
det krokar på baksidan med. Ryggbänkarna, svank stöden är i maskinrummet för att kollas
igenom då någon är lite trasig.
Christian Lassen tar upp med kommunen om att spola igenom avloppen i duscharna och tar
även upp med kommunen om de trasiga brädorna på trädäcket så de byts ut en och en.

§6 Marknadsföring/hemsidan. Hemsidan uppdateras av Lotta Carlström med jämna
mellanrum.



§7 Bastuvärdsorganisationen. Funkar bra. Christian Lassen tar kontakt med Fredrik
Widen gällande de nya värdarna som är på väg in.

§8 Bokningstelefonen/Bokningssystemet. Fungerar väldigt bra.

§9 Övrigt. Torekovs bastuförening hade hört av sig till Claes Adolfsson om att de ville ha
bilder på hur vi har löst det med vårt draperi och hur bänkarna ser ut. Claes tog bilder och
skickade till dem. Lillis får kolla upp det med handduks korgar när man går ner och badar.
Bra flyt firar 20 år den 13/5 i sporthallen mellan klockan 10-12 eller 13. Hon vill att vi kommer
dit och representanter vår verksamhet så Lotta Carlström och Christian Lassen kommer att
medverka där.
Aufguss eteriska oljor vill komma och hålla en liten seans för våra medlemmar lite då och då
för 15-20 personer och kostnad 20 kr/ person till honom. 19/2 klockan 18,00 kommer
styrelsen att testa detta med Aufguss.

§ 10 Nästa styrelsemöte. Den blir den 18/3 Klockan 18.00 på Hamnkrogen.

_____________________________________
Lotta Tufvesson
Sekreterare

_____________________________________
Claes Adolfsson
Ordförande


